



Date : 01/09/2017

Dear Valued Partners:

In view of the VAT (value added tax) readiness preparation kindly find our VAT Registration Number: **3 0 0 2 0 0 8 6 5 2 0 0 0 3**

And please send your VAT registration number to cm@zahid.com as soon as it is available.

We would like to take this opportunity to update you that effective 01 Jan 2018, all our existing & future contracts will implement VAT as per the requirements of General Authority of Zakat and Tax of Kingdom Of Saudi Arabia.

أعزائنا الشركاء الكرام :

استعداداً للتحضير لتطبيق ضريبة القيمة المضافة (VAT) ، يرجى الإطلاع على رقم تسجيلنا بـضريبة القيمة المضافة التالي : **3 0 0 2 0 0 8 6 5 2 0 0 0 3**

الرجاء إرسال رقمكم الخاص بتسجيل ضريبة القيمة المضافة فور توفره إلى البريد الإلكتروني التالي : cm@zahid.com

ونود أن ننتهز هذه الفرصة لنعلمكم أن ضريبة القيمة المضافة سوف تطبق في الأول من يناير ٢٠١٨ على جميع العقود الحالية والمستقبلية وفقاً لمتطلبات الهيئة العامة للزكاة والدخل بالمملكة العربية السعودية.



Dear Valued Customer,

In compliance with the recently enacted Value Added Tax legislation (hereinafter referred to as "VAT") that will come into effect on the 1st January 2018 in the Kingdom of Saudi Arabia, we hereby bring to your kind attention that The Machinery Group LLC will be adding VAT to all business invoices rendered and/or issued as of the 1st January 2018.

Pursuant to the new VAT legislation, all sales invoices (whether for equipment, materials or services) must include an additional line item for VAT at the applicable rate. Thus if the equipment net price is SR 100, and the applicable VAT rate is 5%, then your invoice will be issued in the total amount of SAR 105 as the gross value.

عميلنا العزيز،

بالتوافق مع تشريعات الواجبة التطبيق والمتعلقة بضريبة القيمة المضافة (ويشار إليها فيما بعد بـ "VAT") التي تدخل في حيز التنفيذ على مستوى كافة أنحاء المملكة العربية السعودية في اول يناير ٢٠١٨، نحيط سيادتكم علما بقيام شركة المجموعة العامة للمعدات المحدودة بإضافة ضريبة القيمة المضافة الي كافة فواتير الصادرة بعد الأول من يناير ٢٠١٨ .

و من الجدير بالذكر بأنه و بموجب دخول ضريبة القيمة المضافة في حيز التنفيذ (سواء بالنسبة للمعدات ، البضائع أو الخدمات) تضاف خانة اضافيه علي كافة الفواتير و المتمثلة في نسبة (٥%) علي صافي قيمة الفاتورة ، و علي سبيل المثال اذا كانت صافي قيمة الفاتورة الصادرة هو ١٠٠ ر س ، تضاف خانة اضافيه علي الفاتورة و المتمثلة في نسبة و قدرها (٥%) لتصبح اجمالي قيمة الفاتورة هو ١٠٥ ر س شاملا ضريبة القيمة المضافة .



Dear Valued Supplier,

In compliance with the recently enacted Value Added Tax legislation (hereinafter referred to as "VAT") that will come into effect on the 1st of January 2018 in the Kingdom of Saudi Arabia. We hereby bring to your kind attention that The Machinery Group LLC (TAMGO) will be adding VAT on all business invoices rendered and/or issued as of the 1st January 2018. Pursuant to the new VAT legislation, all invoices (whether for equipment, materials or services) must include an additional line item for VAT at the applicable rate. Thus if the item net price is SR 100, and the applicable VAT rate is 5%, Therefore invoices should be issued in the total amount of SAR 105 as the gross value.

Kindly ensure that you as a valued supplier to The Machinery Group LLC (TAMGO) in a position to provide The Machinery Group LLC (TAMGO) with VAT compliant invoicing for all invoices issued on or after 1st January 2018. Guidance as to what comprises a VAT compliant invoice can be found in article (51) of the draft implementing regulations in the General Authority of Zakat and Tax VAT website. On the following Link;

[\(https://www.vat.gov.sa/en/\)](https://www.vat.gov.sa/en/).

Please take note that The Machinery Group LLC (TAMGO) may not be in a position to accept non-VAT compliant invoices that are issued to us on or after 1st January 2018.

شركائنا الاعزاء،

بالتوافق مع تشريعات الواجبة التطبيق المتعلقة بضريبة القيمة المضافة (ويشار اليها فيما بعد بـ "VAT") والتي تدخل في حيز التنفيذ على مستوي كافة انحاء المملكة العربية السعودية في الأول من يناير 2018، نحيط سيادتكم علما بقيام جميع الإدارات التابعة

لشركة المجموعه العامه للمعدات المحدوده (تامكو) بإضافة ضريبة القيمة المضافة الي كافة فواتير الخدمات وشراء المعدات الصادرة بعد الأول من يناير 2018، ومن الجدير بالذكر بأنه بموجب دخول ضريبة القيمة المضافة في حيز التنفيذ (سواء بالنسبة للمعدات او البضائع او الخدمات) تضاف خانة اضافيه علي كافة الفواتير المتمثلة في نسبة (5%) على صافي قيمة الفاتورة ، وعلى سبيل المثال اذا كانت صافي قيمة الفاتورة الصادرة هو 100 ر.س تضاف خانة اضافيه على الفاتورة المتمثلة في نسبة و قدرها (5%) لتصبح اجمالي قيمة الفاتورة هو 105 ر.س شاملاً ضريبة القيمة المضافة .

وحرصاً من شركة المجموعه العامه للمعدات المحدوده (تامكو) مصلحة مورديها يرجى التفضل بالعمل على تقنين وضعكم القانوني بما يتوافق مع الأنظمة وذلك بإضافة ضريبة القيمة المضافة على كل الفواتير الصادرة في أو بعد الأول من يناير 2018. كما يمكنكم الاطلاع على الإرشادات بهذا الشأن وما يجب ان تتضمنه الفاتورة بالتوافق مع ضريبة القيمة المضافة بالرجوع على المادة (51) من مشروع اللائحة التنفيذية في الهيئة العامة للزكاة والضريبة على القيمة المضافة، وذلك على الرابط التالي: [\(https://www.vat.gov.sa/en/\)](https://www.vat.gov.sa/en/).

يرجى الملاحظة أن شركة المجموعه العامه للمعدات المحدوده (تامكو) لن تكون في وضع يمكنها من قبول الفواتير غير المتوافقة مع ضريبة القيمة المضافة والتي يكون تاريخ اصدارها في أو بعد الأول من يناير 2018.